Spanish Wine Specialist 西班牙葡萄酒专家课程 2025 3rd Edition 2025 第三期



Presentation 介绍

ICEX – Foods & Wines from Spain has put together an official and exciting educational programme that will provide participants with the in-depth knowledge they'll need to fully understand and appreciate Spain's current wine landscapes.

ICEX (西班牙对外贸易投资促进局)和 FWS 西班牙美食美酒共同推出了一项令人兴奋的官方西班牙葡萄酒教育计划,此计划将为参与者提供所更详细的西班牙葡萄酒高阶知识,并充分了解和欣赏西班牙当前的葡萄酒全貌。

Each course is intended for international wine professionals who wish to study Spanish wines in a systematic way, creating a solid and comprehensive foundation of knowledge. Participants must be professionals from the wine trade & communication industry, as well as professionals in the wine education area.

有关课程的设计是针对各地的葡萄酒专业人士,能有机会以系统方式学习,并为他们奠定全面和扎实的知识基础。参与者必须是葡萄酒贸易,媒体行业,或葡萄酒教育领域的专业人士。









The programme is made up of two courses:

Level 1 Spanish Wine Specialist.

Level 2 Spanish Wine Certified Educator.

本教育计划包括两门课程

Level 1 西班牙葡萄酒专家 SWS

Level 2 西班牙葡萄酒认证教育家 SWE

Chinese wine professionals will have the chance to join the Spanish Wines Specialist course fully taught in Chinese.

中国葡萄酒专业人士将有机会参加全中文授课的西班牙葡萄酒专家课程。

In the 2025 SWS edition, Modules 3 & 4 (dedicated to the red and white grape varieties) being taught in person by the wine educator. These modules contain tastings of selected wines, and live-streamed simultaneously to those students that are not able to travel to the designated cities.

2025 SWS 课程, 单元 3 和 4 (专门针对红葡萄和白葡萄品种)由讲师线下教授。这些模块包含葡萄酒的品尝,并同时向无法前往指定城市的学生进行线上直播。

The Spanish Wine Specialist is an online course taught through the Wines from Spain e-learning platform. It is a comprehensive course that contains the most relevant information about Spain as a wine country and offers students an overview of its wine regions, with a special focus on Spain's signature grape varieties.

西班牙葡萄酒专家是一门线上课程,是通过西班牙葡萄酒在线学习平台教授的线上课程。 这是一门综合课程,西班牙作为重要葡萄酒生产国,将会提供最相关信息和教材,包括 不同葡萄酒产区的概述,和课程特别重视的西班牙原生标志性葡萄品种。

This course is the first step to being able to apply for the **Spanish Wine Certified Educator** title.

本课程是有资格申请西班牙葡萄酒认证教育者头衔的第一步。

<u>In 2025 the cost of the course is RMB4,700</u> 2025 年课程费用 4,700 元

In the "Spanish Wine Specialist" China 3nd Edition 2025, the number of participants is limited to 35 students. The tasting session will be arranged in Guangzhou.

2025 年度第三期"西班牙葡萄酒专家 SWS"课程人数限制为 35 人,其中线下品酒课程将安排在广州。











Programme 课程说明

Spanish Wine Specialist 2025 – 3rd Edition(2025 SWS-3) 2025 年度第三期西班牙葡萄酒专家课程(2025 SWS-3)

7 weeks online course in the platform Xiao-e-Tong; 7 周小鹅通平台线上课程 Course format In-person and online tasting for modules 3 & 4. 单元3&4 将进行线上和线下同步品酒 Fongyee Walker MW – Wine Educator and Master of Wine 赵凤仪-首位常驻中国大陆葡萄酒大师、葡萄酒教育专家 XING Wei MW - Wine Educator and Master of Wine 邢威-葡萄酒大师、葡萄酒教育专家 讲师 GUAN Nawen – Spanish Gourmet Expert (Guest lecturer) 关纳文 -西班牙美食专家 (嘉宾讲师) From October 16th to December 6th, 2025 2025年10月16日-12月6日 Date: Please refer to the Course programme to see the modules, video conferences dates and times. 请参阅课程表以查看学习单元、线上课程日期和时间。 Course SWS 3 (Guangzhou): 30-35 students Places: SWS-3 班 (广州): 30-35 位学员 Mandarin Chinese 普通话 Language: The recommended multimedia content for the course will be available 语言 in English only. 课程推荐的多媒体内容将仅提供英文版本。 The cost of the course is RMB4,700 Cost: 课程费用为人民币 4,700 元 学费 **Enrolment deadline:** October 13th, 2025 申请截止日期 2025年10月13日 https://foodswinesfromspain.cn/xibanyaputaojiuzhuanjia **Enrolment link & QR** code: 报名链接与二维码

More Information 咨询更多信息

Eibens Consulting Beijing Co., Ltd

邮件 - fwsacademy@eibens.com











2025 年度西班牙葡萄酒专家课 SWS-3 班

| 10 月 16 日至 22 日 | 第 1 周 | 第 1 单元 西班牙——葡萄酒王国 |
|---------------------|-------|---|
| | | 视频课程: 10 月 16 日 15:00 – 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 |
| | | 30 分钟) |
| | | 建议您在参加直播视频课程之前,通读教材的相关部分。每节课结 |
| | | 束后,您可以访问该单元的复习题,下一周的视频课程将对其予以 |
| | | 讲解。 |
| 10 月 23 日至 29 日 | 第 2 周 | 第2单元产区 |
| | | 视频课程: 10 月 23 日 15:00 - 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 30 |
| | | 分钟) |
| 10 月 30 日至 11 月 5 日 | 第 3 周 | 第2单元产区Ⅱ |
| | | 视频课程: 10 月 30 日 15:00 - 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 30 |
| | | 分钟) |
| 11 月 6 日 | 第 4 周 | 第 4 单元 西班牙红葡萄品种 |
| | | 线下品酒课程: 11 月 6 日 (北京时间, 上午) |
| | | 视频同步(不能到场学员线上参加) |
| | | 第 3 单元 西班牙白葡萄品种 |
| | | 线下品酒课程: 11 月 6 日 (北京时间, 下午) |
| | | 视频同步(不能到场学员线上参加) |
| 11 月 13 日至 19 日 | 第 5 周 | 第 5 单元 西班牙加强型葡萄酒和起泡葡萄酒 |
| | | 视频课程: 11 月 13 日 15:00 - 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 30 |
| | | 分钟) |
| 11 月 20 日至 26 日 | 第 6 周 | 第 6 单元 西班牙——美食王国 |
| | | 视频课程: 11 月 20 日 15:00 - 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 30 |
| | | 分钟) |
| 11 月 27 日至 12 月 3 日 | 第7周 | 复习 |
| | | 您可以利用这一周时间进行补习,观看未来得及学习的课程录像, |
| | | 参加结业考试。 |
| | | 辅导课:供学生提问和为考试做准备,复习关键课程内容 |
| | | 11 月 27 日 15:00 - 17:30 (北京时间, 持续 2 小时 30 分钟) |
| | | |

考试 2025年12月4日至6日

能获得证书。

考试为在线进行,32道单选题,45分钟考试时间,共2次考试机会。 通过分数为75%。

• 请谨记,必须完整参加所有视频课程(或完整观看录像)后才

"西班牙葡萄酒专家"证书将在考试结束后颁发。







